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CONCEPT-VERSLAG RAADSLEDENPLATFORM DUO+ 

 

 

Datum vergadering: 29 mei 2018, 19.30 uur. 

Locatie: Gemeentehuis Diemen 

 

Aanwezig 

Namens raad Diemen:  Kai de Haan (technisch voorzitter), Janneke de Graaff, Brigitte 

Wielage, Frans Eerkens (plv.) 

Namens raad Ouder-Amstel: Allan Blom, Marten Hilbrands  

Namens raad Uithoorn:  José de Robles, Daan Egberts  

DB Duo+:   Erik Boog (burgemeester Diemen) 

Duo+:  Quinten Foppe (directeur), Rob de Groot (concerncontroller), Tom 

Schrandt 

Griffiers:  Anke Swets (Ouder-Amstel), Hans van Leeuwen (Uithoorn), Hans 

Nubé (Diemen) 

Afwezig:  Yeliz Yildiz-Kaya (Diemen), Wendela van den Brink-van Agtmaal 

(Ouder-Amstel), Iris Theijssen (Uithoorn) 

 

 
1. Opening – agenda – mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De aanwezigen stellen zich voor. 

 
2. Verslag bijeenkomst 21 november 2017 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
3. Jaarrekening 2017 Duo+ 

De heer Foppe licht toe dat 2017 het eerste volledige jaar onder zijn hoede was. Hij is trots, want 

vanuit een crisissituatie laat het resultaat geen overschrijding zien. Kanttekening hierbij is dat dit 

een zware wissel op het personeel heeft getrokken, hetgeen heeft geresulteerd in een stijging van 

het ziekteverzuim De eigen begroting van Duo+ bestaat voornamelijk uit ICT en personeelskosten, 

de rest wordt in de begrotingen van de deelnemende gemeenten verantwoord. Duo+ heeft een 

deel van de beschikbare middelen overgeheveld naar Personeel. 

 

De heer Eerkens informeert of Duo+ tevreden is over de implementatie van de ICT. 

 

De heer Foppe geeft aan dat de harmonisatie een uitdaging is. Hiervoor is Slimmer Verbinden in 

het leven geroepen: de lijn definieert wat nodig is binnen bepaalde randvoorwaarden (zoals 

werken in de cloud). Dit traject blijkt langer te duren dan gepland. Met name de manier waarop er 

met de verschillende pakketten gewerkt wordt, loopt uiteen.  

 

De heer Boog vult aan dat de bestuurlijke vraag hierbij is hoe ver je moet gaan met de 

harmonisatie. Deze vraag is de kern van de herbezinning.  

 

Mevrouw Wielage zegt dat de harmonisatie wellicht ook lastig is omdat Diemen alleen voor de 

bedrijfsvoering meedoet en Uithoorn en Ouder-Amstel ook voor Buurt en Samenleving. 
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De heer Boog zegt dat dat voor een deel scheelt, maar het is niet de kern van de discussie, zoals 

ook Seinstra en Van der Laar hebben vastgesteld. 

 

Mevrouw Wielage geeft aan dat het belangrijk is om aan de gemeenteraad aan te geven wat dan 

wel de kern van de zaak is. Maar de voorliggende stukken zijn wat haar betreft duidelijk genoeg 

om door te geleiden voor verdere agendering.  

 

De heer Hilbrands informeert naar het ziekteverzuim. 

 

De heer Foppe geeft aan dat dit in januari boven de 10% lag, met uitschieters naar 20%. Er was 

daarom extra geld nodig. Oorzaak was onder meer de griepgolf. Er wordt ingezet op de bestrijding 

van langdurig verzuim, dat grofweg drie oorzaken heeft: langdurige ziekte, langlopende 

arbeidsconflicten en de hoge werkdruk, met name bij éénpitters. 

In april was het ziekteverzuim 6,4%, het gaat dus de goede kant op.  

 

De heer Egberts informeert of de standaardisatie gevolgen heeft voor de burgers. Hoe ervaren zij 

de serviceverlening? 

 

De heer Foppe zegt dat het zijn opdracht is om een zo efficiënt mogelijke organisatie te hebben.  

 

De heer De Robles geeft zijn complimenten voor de stukken. De opdracht aan Duo+ was om 

zoveel mogelijk samen te werken. Daarbij zijn klantenbalies met verschillende openingstijden 

onhandig. 

 

De heer Boog zegt dat het de vraag is of de gemeentelijke organisaties goed zijn ingericht op de 

harmonisatie. Dat blijkt niet altijd het geval te zijn.  

 

De heer De Haan informeert of het doorvoeren van ICT specialisaties ten koste gaat van de 

kwetsbaarheid (denk aan de éénpitters). 

 

De heer Foppe geeft aan dat het uitvallen van de éénpitters incidenten waren, het doel is juist om 

de kwetsbaarheid te verminderen.  

 

Allen constateren dat de stukken door kunnen naar de gemeenteraden.  

 

 
4. Eerste voortgangsrapportage 2018 Duo+ 

Mevrouw De Graaff vraagt of er moeilijk te vervullen vacatures zijn. 

 

De heer Foppe geeft aan dat de arbeidsmarkt inderdaad aantrekt. 

 

Allen constateren dat de voortgangsrapportage door kan naar de gemeenteraden. 

 

 
5. Begroting 2019 Duo+ 

De heer Hilbrands zegt dat het schrikken was dat er geld bij moet. De vraag is waar dit eindigt. 

 



 

3 

 

De heer Blom geeft aan dat de Cao-afspraken een belangrijke oorzaak van de kostenstijging 

waren.  

 

De heer Boog zegt dat het een beleidsarme begroting is. Het zijn daarom autonome 

ontwikkelingen, zoals de CISO, die de stijging veroorzaken en niet zozeer eigen keuzes. 

 

De heer Eerkens zegt dat Diemen groeit, en dat dit extra kosten, maar ook extra inkomsten met 

zich meebrengt. Uittreden uit Duo+ is voor hem geen optie. In geval van calamiteiten dienen de 

gemeenteraden wel tijdig gewaarschuwd te worden.  

 

Mevrouw Wielage vraagt wanneer de financiële consequenties van de te maken eigen keuzes 

komen? 

 

De heer Boog zegt dat deze zoveel mogelijk in de eigen begrotingen aan de orde moeten komen.  

 

Mevrouw Wielage informeert hoe Uithoorn en Ouder-Amstel aankijken tegen de samenwerking 

met Duo+? 

 

De heer Blom zegt dat de valse start veel heeft verknald, maar gelukkig is er nu een goede 

directeur. 

 

De heer De Robles is het eens met vorige spreker. Er was geen alternatief en de problemen 

worden goed opgepakt.  

 

De heer Egberts wil focussen op het ontwikkelpotentieel, drie gemeenten kunnen meer 

bereiken dan de individuele gemeenten.  

 

Mevrouw Wielage vindt dat de successen benoemd moeten worden.  

 

De heer Egberts vraagt ten aanzien van de begroting of het realistisch is om een bezuiniging te 

verwachten? 

 

De heer Boog zegt dat Duo+ bij de opzet al te krap in het jasje zat. Dat leidt tot herbezinning, 

waarbij de raden bij deze discussie aangehaakt moeten worden.  

 

Allen constateren dat de Begroting 2019 door kan naar de gemeenteraden. 

 

 
6. Rondvraag en sluiting 

De heer Eerkens zegt dat in Diemen sprake is van een moeizame communicatie tussen de 

gemeenteambtenaren en die van Duo+. Is dat in Uithoorn en Ouder-Amstel ook zo? 

 

De heer De Robles geeft aan dat culturen steeds meer naar elkaar toegroeien. 

 

De heer Blom zegt dat Duivendrecht altijd een beetje achtergesteld gebied is geweest, maar dat 

daar nu meer aandacht voor komt.  
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Hij staat positief tegenover investeringsuitbreidingen, die zijn in ons aller belang. 

 

De heer Hilbrands zegt dat er nog wel wat te doen is, maar dat het de goede kant opgaat.  

 

De heer Foppe benadrukt het grote verschil met een jaar geleden, het is nu veel minder wij/zij. 

 

De leden van het platform geven aan dat er vaker een raadsledenplatform dan twee keer per jaar 

mag zijn, met daarbij ook inhoudelijke bijeenkomsten. 

 

De griffiers hebben de volgende week overleg met de heer Foppe, waarna een voorstel 

voorgelegd zal worden.  

 

De vergadering wordt om 20.40 uur gesloten. 

- o - 


